

參賽表格 Application Form

高級組 – 小小人道和平獎 Advanced Group – Mini Humanity Peace Prize 5216

參加者 Applicant			
姓名 Name:	中文 Chinese	(姓)	(名)
	英文 English	(Last Name)	(First Name)
出生日期 Date of Birth:		(日 DD/月 MM/年 YY)	性別 Gender: <input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
就讀學校 School / 所屬團體 Affiliated Organization:			
就讀班級 Class:			
作品簡介 Description:	「假如我在_____看到人的生命及尊嚴受威脅時，我會優先考慮他/她的人道需要。」		
	(50 - 100 字 50 - 100 words)		
家長 / 監護人 Parent / Guardian			
姓名 Name:	中文 Chinese	(姓)	(名)
	英文 English	(Last Name)	(First Name)
與參加者關係 Relationship with Applicant: <input type="checkbox"/> 父親 Father <input type="checkbox"/> 母親 Mother <input type="checkbox"/> 其他 Other _____			
電話 Tel:		電郵 Email:	
個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement			
<p>香港紅十字會盡力遵守《個人資料(私隱)條例》(條例)中所列載的規定，確保儲存的個人資料準確無誤，及有妥善的儲存方法。為保障資料當事人的利益，本會只收集當事人提供的個人資料作有關捐款事宜、發收據及活動報名用途，並只依照上述所說明的用途以及為推廣(見下文)使用該等資料。</p> <p>香港紅十字會可能運用小朋友及家長/監護人的個人資料(包括姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址)，作本會日後通訊、籌款、作活動/培訓課程推廣或收集意見的推廣用途。倘本會未得到你的同意之前，本會不可以使用小朋友及家長/監護人的個人資料作推廣之用途。你亦可以隨時要求本會停止使用你及小朋友的個人資料作上述推廣之用途，費用全免。日後查閱或更新個人資料，請隨時致電 2802 0016。</p> <p>Hong Kong Red Cross undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data collected are accurate and stored in an appropriate manner. To safeguard interest of our data subjects, Hong Kong Red Cross would only collect and use personal data from a child and his/her parent/guardian for the purposes of processing donations, issuing receipts, registering for activities, and promotion purposes (including but not limited to regular correspondences, fundraising appeals and activity invitations and/or feedback collection).</p> <p>By signing on this statement as parent and/or guardian of your child, you thereby authorize Hong Kong Red Cross to store and use your and your child's personal data for the aforementioned purposes. Upon request at any time and at no charge, we would cease to use your and /or your child's personal data for promotion purposes. You may contact us at 2802 0016 for enquiry or the updating of personal data.</p>		<p>倘你同意本會左列的安排，請於下方簽署。 Please sign at the end of this statement to indicate your agreement to such use of personal data as the left.</p> <div style="border: 1px solid black; padding: 5px;"> <p>如你不同意左列安排，請在簽署前於下欄加上“✓”號表示。 Should you find such use of your personal data not acceptable, please indicate your objection before signing by ticking the box below.</p> <p><input type="checkbox"/> 本人不同意上述有關使用個人資料的安排。 I object to the proposed use of my personal data as stated above.</p> </div> <p>家長 / 監護人簽署 Parent / Guardian's Signature: _____</p> <p>家長 / 監護人姓名 Parent / Guardian's Name: _____</p> <p>日期 Date: _____</p>	

請填妥參賽表格並貼於作品原稿背面，於 2019 年 11 月 30 日(星期六)或之前郵寄或親身遞交至「西九龍海底道 19 號 香港紅十字會總部 5 樓 紅十字物品專門店」(辦公時間：星期一至六 上午十時至下午六時半，星期日及公眾假期休息)，並請於信封面註明「人道小英雄比賽」及參賽組別。

Please affix the completed application form at the back of the entry and submit by post or in person on or before 30 November 2019 (Saturday) to "Red Cross Shop, 5/F, Hong Kong Red Cross Headquarters, 19 Hoi Ting Road, West Kowloon" (Office hours: Mondays to Fridays 10am to 6:30pm, close on Sundays and Public Holidays). Please mark "Humanity Heroes Competition" and participating group on the envelop.

查詢 Enquiry

電話 Tel: +852 2802 0016 傳真 Fax: +852 2802 0017 電郵 Email: rts@redcross.org.hk

網站 Website: http://web.redcross.org.hk/redtwinklestar Facebook: @RedTwinkleStar

只供內部使用 For internal use only

編號 Ref no: